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Interpellation- Utlokalisering av kommunal 
verksamhet  
I majoritetens så kallade 100 punktsprogram återfinns nedanstående punkt 59. 

”59. En utredning ska genomföras för att möjliggöra utlokalisering av 
kommunala tjänster/verksamheter och vi ska verka för fler näringslivslokaler 
även på landsbygden.” 

Det har lagts mycket pengar och planeras att läggas mer pengar på 
kommunala fastigheter i Gävles absoluta centrum. Däribland dyra 
upprustningar av stadshuset och nu förvaltningshuset. Nuvarande styrande 
koalition säger sig vilja satsa på ytterområdena, vilket de också gör med cirka 
fem miljoner kronor per år, av en budget på över sex miljarder kronor. 

Att utlokalisera lämpliga kommunala verksamheter till ytterområdena till 
exempel Hedesunda vitaliserar orten och skapar arbetstillfällen. 

Med anledning ovanstående frågar jag Kommunstyrelsens 
ordförande Åsa Wiklund Lång (S) följande:  

- Vilka verksamheter (sektorer/förvaltningar/avdelningar) planeras att flytta till 
ytterområdena? När planeras flytten att genomföras? 

- Vilka åtgärder har majoriteten genomfört för att skapa ”fler näringslivslokaler även på 
landsbygden”? 

- Norrsundet och Bergby behöver få mer kapacitet för VA, när är den utbyggnaden 
planerad? 
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